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          Существующему отстойнику Эзминской ГЭС приходится принимать наносы, не рассчитанные на его мощности и по объему, и по фракциям. Поэтому принято решение о строительстве дополнительного отстойника. Были выполнены расчеты по определению основных размеров отстойника, также определили размеры камер отстойника и их число. Предложен вариант строительства отстойника длиной 80 м, что позволило осаждать в отстойнике около 70% наносов до диаметра частиц меньше 0,15 мм.
        

        
          The existing settler of Ezminsky hydroelectric power station should accept the deposits which aren't expected its capacities both on volume, and on fractions. Therefore the decision on construction of an additional settler is made. Calculations for determination of the main sizes of a settler were executed, also determined the sizes of cameras of a settler and their number. The option of construction of a settler 80 m long is offered that allowed to besiege in a settler about 70% of deposits to diameter of particles less than 0,15 mm.
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